

Title (en)
Publicity letter.

Title (de)
Brief für Werbezwecke.

Title (fr)
Lettre publicitaire.

Publication
EP 0518232 A1 19921216 (DE)

Application
EP 92109546 A 19920605

Priority
DE 4119016 A 19910608

Abstract (en)

The publicity letter (100) has an inner part (101) and an outer part (102). The outer part (102) and the inner part (101) each have two flaps (outer flaps 104 and 105 and inner flaps 107 and 108, respectively), which can each be folded relative to one another about a fold line (primary fold line 106 and 109 respectively). The inner flaps (107; 108) are each adjoined, on the edge remote from their fold line (109), by an additional (secondary) flat section (111; 112), between which and the associated inner flap there is a second fold line (secondary fold line, 113; 114). The secondary fold lines (113; 114) are oriented parallel to the fold line (109) of the inner flaps. At least adjacent to the secondary fold lines (113; 114), the additional flat section (111; 112) of each of the inner flaps (107; 108) is connected to the neighbouring outer flap (104; 105). A removal part (103) is arranged in the interior of the inner part (101). On the inner part (101) there is a removal aperture (115) which is matched to the removal part (103), in respect of its dimensions and its arrangement, such that when the outer flaps (104; 105) are folded apart, entailing the folding apart of the inner flaps (107; 108), the removal part (103) emerges at least partially from the removal aperture (115) and can then be removed completely therefrom. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Brief für Werbezwecke (100) weist einen Innenteil (101) und einen Außenteil (102) auf. Sowohl der Außenteil (102), wie auch der Innenteil (101) weisen je zwei Flügel (Außenflügel 104 und 105 bzw. Innenflügel 107; und 108) auf, die um je einen Falz (Primärfalz 106 bzw. 109) gegeneinander faltbar sind. An die Innenflügel (107; 108) schließt an dem von ihrem Falz (109) abgekehrten Rand je ein zusätzlicher (sekundärer) Flächenabschnitt (111; 112) an, zwischen dem und dem zugehörigen Innenflügel ein zweiter Falz (Sekundärfalz 113; 114) vorhanden ist. Die Sekundärfalze (113; 114) sind parallel zum Falz (109) der Innenflügel ausgerichtet. Zumindest im Anschluß an die Sekundärfalze (113; 114) sind der zusätzliche Flächenabschnitt (111; 112) jedes der Innenflügel (107; 108) mit dem banachbarten Außenflügel (104; 105) verbunden. Ein Entnahmeteil (103) ist im Inneren des Innenteils (101) angeordnet. Am Innenteil (101) ist eine Entnahmeöffnung (115) vorhanden, die bezüglich ihrer Abmessungen und ihrer Anordnung auf das Entnahmeteil (103) so abgestimmt ist, daß beim Auseinanderfalten der Außenflügel (104; 105) und bei dem damit einhergehenden Auseinanderfalten der Innenflügel (107; 108) das Entnahmeteil (103) zumindest teilweise aus der Entnahmeöffnung (115) austritt und anschließend vollständig daraus entnommen werden kann. <IMAGE>

IPC 1-7
B42D 15/04; B42D 15/08

IPC 8 full level
B42D 15/04 (2006.01); **B42D 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
B42D 15/04 (2013.01); **B42D 15/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3447883 A1 19850725 - PAN ADRESS DIREKTWERBE GMBH & [DE]
- [A] DE 3704393 C1 19880526 - REFEKA WERBEMITTEL GMBH
- [A] US 2824394 A 19580225 - LOHNES HOWARD E
- [A] US 4949482 A 19900821 - PRICE FREDERICK F [US]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0518232 A1 19921216; EP 0518232 B1 19960306; AT E134943 T1 19960315; DE 4119016 A1 19921210; DE 59205543 D1 19960411;
ES 2084217 T3 19960501

DOCDB simple family (application)
EP 92109546 A 19920605; AT 92109546 T 19920605; DE 4119016 A 19910608; DE 59205543 T 19920605; ES 92109546 T 19920605